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Zápisnica č. 4/2015 
z prezídia SZRK konaného dňa 4.6.2015 v Bratislave 

 
 
 
 

Prítomní:  Robert Petriska, Milan Oršula, Ladislav Váňa, Andrej Wiebauer, Marian 
Tesárik, František Dosudil, Csaba Orosz 

 
Prizvaní:   Boris Bergendi, Filip Petrla 
 
 
Prezident SZRK Robert Petriska otvoril zasadnutie prezídia SZRK s nasledovným programom: 
 
 
Program:  
 

1.     hodnotenie domácich súťaží 
2.     kontrola úloh 
3.     prerokovanie záverov VZ 
4.     hodnotenie členskej základne 
5.     hodnotenie Medzinárodnej regaty 
6.     rôzne 
 
 

 

 
1. Hodnotenie domácich súťaží 

I. KP Račice, 21.-22.4.2015 
Preteky boli organizované v réžii Českého zväzu, 1 rozhodca bol zo SZRK, časový rozpis 
a prihlášku pripravila česká strana, preteky prebehli bez problémov.  
 
Majstrovstvá Slovenska dlhé trate, Trenčín, 9.-10.5.2015 

 Delegát – Boris  Bergendi 
Preteky boli dobre pripravené, na trati bol mierny prúd, čo bol problém najmä pre 
najmladších pretekárov. Preteky prebehli bez vážnejších problémov, problém so 
štartovaním lodí, na druhý deň nedostatok bójkarov, menší nesúlad s komentátorom, 
vysielačky a telefóny boli dodatočne prinesené. P. Tesárik sa vyjadril, že nevýhodou trate 
bola jej väčšia časť, ktorá bola mimo diváckeho areálu. 
 
Česko-slovenský pohár, Račice, 16.-17.5.2015 
Preteky organizovala česká strana, bol dosť nabitý program, dobrá myšlienka 
s organizáciou pretekov, šanca robiť spoločné preteky aj na Slovensku – prebiehajú 
rokovania s českou stranou, problémy s prihlasovaním pretekárov. 
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Rudno Cup  
 Delegát – Ladislav Váňa 

Preteky prebehli bez problémov, okrem počasia, záchranná služba zabezpečená, žiadna 
kritika. Pretekov sa zúčastnilo 249 pretekárov, bola zabezpečená medializácia pretekov 
(reklama, rádio), boli odovzdané medaile, poháre a vecné ceny (daroval starosta). P. 
Oršula poukázal na finančné straty pri organizácii pretekov a úvahe o zvýšenie 
štartovného na 2€/pretekár. Pozitívne hodnotenie pretekov. 
 

2. Kontrola úloh 
Výjazd maratónskej skupiny na preteky do Zbraslavu, dňa 13.6.2015, test pretekárov 
smerom k ME Bohinj a k MS Gyor v zložení: Filip Sprušanský, Andrej Antal, Zsolt Kiss, 
Áron Sarmány, tréner Marian Lachkovič. 
Hlasovanie prezídia: za: 7, proti: 0, zdržal sa: 0 (uznesenie SZRK 4/2015/1) 
Návrh prezídium schválilo. 
 
 

3. Prerokovanie záverov VZ 
Úlohy k uzneseniam VZ: 
Bod 5: Návrh na úpravu kritérií financovania športu a odporúča Prezídiu SZRK jeho 
presadzovanie pri tvorbe nového zákona o športe. 
- Návrhy na úpravu kritérií sú už zapracované do pracovnej skupiny olympijských zväzov, 
ktorá ich prejednáva so skupinou pripravujúcou zákon. 
 
Bod 1:  Tvorbu takého časového programu pretekov, aby mohli dievčatá 13 a14 ročné 
štartovať v K1 aj v C1. 
- Zaslanie odporúčania VZ na všetkých organizátorov pretekov so žiadosťou o doplnenie 
štartu C1 13-14 ročné dievčatá. 
     T:obratom,  

Z: sekretariát 
 
Bod 2: Vytvoriť komisiu pre predpokladané spájanie zväzov SZRK a SZKDV. 

 - Príprava návrhu členov komisie. 
 
       T: nasledujúce prezídium 
       Z: všetci členovia prezídia SZRK 
 

P. Bergendi poukázal na vcelku negatívnu atmosféru VZ vytváranú niektorými delegátmi, 
napriek neustálej, celoročnej a dôsledne vyvíjanej snahe sekretariátu na ekonomickú 
a organizačnú stránku SZRK s kladnými výsledkami, poukázal na málo funkčné komisie 
(okrem ŠTK). Ďalej poukázal na návrh schválenia Dozornej rady SZRK, ktorá bola v 
predloženom rozsahu rozdaná pre začiatkom VZ a celý proces schválenia nebol 
dostatočne pripravený na schválenie VZ. 

 
4. Hodnotenie členskej základne 

P. Bergendi informoval členov prezídia o členskej základni SZRK k 31.5.2015. 
Počet členov: 1018 
Počet pretekárov: 514 
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5.  Hodnotenie Medzinárodnej regaty  
Prezídium na základe schválenia nominácie RTJ, dodatočne schválilo nomináciu 
pretekárov na MR 2015 (príloha 1). 
Hlasovanie prezídia: za: 7, proti: 0, zdržal sa: 0 (uznesenie SZRK 4/2015/2) 
Návrh prezídium schválilo. 
 
P. Bergendi informoval prezídium o priebehu MR, ktoré bolo organizačne veľmi dobre 
pripravené Zúčastnilo sa 17 krajín a cez 420 kvalitných pretekárov. Pracoval zohratý tím, 
priame prenosy cez Youtube a cez stránky podujatia priamy prenos. 
Stravovanie pretekárov bolo riešené pre zrušenie dohody s domácim zariadením na 
poslednú chvíľu formou donášky stravy do jedálenského stanu na dráhe. Bolo však na 
vysokej úrovni. P. Bergendi poďakoval klubom za ochotu pri požičaní lodí, tento ročník 
bolo potrebných 46 ks. Areál pretekov bol výborne pripravený, technická časť na vysokej 
úrovni, vysielačky boli sčasti zabezpečené NŠC, boli zabezpečené záchranné člny, 
medializácia podujatia (STV), doprava výprav bola bez kyvadlovej dopravy, výpravy boli 
ubytované čo najbližšie k dráhe, ešte podľa p. Bergendiho chýbajú niektoré  sprievodné 
atrakcie (napr. funkčné vyšetrenia pre verejnosť, nafukovacie brány, atrakcie pre deti...) 
závislé však od sponzorov, počasie bolo optimálne. P. Bergendi poďakoval touto cestou 
domácemu klubu, hlavne pracovnej čate za profesionálny prístup. 

 
6. Rôzne 
 Na ME v maratóne za veteránov sú prihlásení: J. Kužel a M. Šišmiš.  
 Prezídium SZRK schválilo príspevok na ME v maratóne vo výške 150 €. 

Hlasovanie prezídia: za: 7, proti: 0, zdržal sa: 0 (uznesenie SZRK 4/2015/3). 
 
Prezídium schválilo klubu Kajak & kanoe klub Komárno žiadosť o dotáciu na revitalizáciu 
móla Manta vo výške 2000 €. 
Hlasovanie prezídia: za: 6, proti: 0, zdržal sa: 1 (uznesenie SZRK 4/2015/4) 
Návrh prezídium schválilo. 
 
 

 
Nasledujúce prezídium SZRK sa bude konať dňa 4.7.2015 o 14,00 h v Novákoch. 
 
 
 
V Bratislave, dňa 4.6.2015 
 
Zapísala: Monika Czaniková                      Overil: Milan Oršula  


